



澳門生產力暨科技轉移中心
MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER
考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄
DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO
INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

名稱：	珍品烘房有限公司	
地址：	澳門工業園北街 B2C 地段壇香山中心二樓	
標準：	考取認證：	證書有效期：
	ISO 22000:2018	2024年10月11日
認證範圍：	麵包、酥皮類麵包(牛角包、丹麥條及撻)、曲奇及牛油蛋糕的製造	
電話：	-----	
網站：	-----	

免責聲明：

上述資料由考獲認證的企業/組織及認證機構所提供。如資料內容有任何錯誤或遺漏，及因此而導致任何損失，CPTTM 概不負責。假若有需要更新資料，請聯絡 CPTTM 標準、管理及培訓考試部：

Disclaimer:

The above information is provided by the certified organization and the certification body. CPTTM cannot be held responsible for any errors or omissions in the information and consequent damages. To update the information, please contact the CPTTM Standards, Management, Training & Assessment Department :

Tel: (853) 28781313

Fax: (853) 28788233

Email: quality@cpttm.org.mo



澳門生產力暨科技轉移中心

MACAU PRODUCTIVITY & TECHNOLOGY TRANSFER CENTER

考獲國際管理系統認證的本澳機構名錄

DIRECTORY OF LOCAL ORGANIZATIONS CERTIFIED TO INTERNATIONAL MANAGEMENT STANDARDS

SGS

Certificate HK15/00197

The management system of

Champion Bakery Limited 珍品烘房有限公司

2 Andar, Centro do Honolulu, NoS 51-67, Rua Norte do Parque Industrial, Macau
澳門工業園北街 51-67 號檀香山中心二樓

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 22000:2018

For the following activities

Manufacture of breads, pastries (croissant, Danish and tart),
cookies and butter cakes

麵包、酥皮類麵包(牛角包、丹麥酥及撻)、曲奇及牛油蛋糕的製造

Food Category: CIII - Processing of perishable animal and plant products (mixed products);
CIV - Processing of ambient stable products

This certificate is valid from 12 October 2021 until 11 October 2024
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Re-certification audit due 60 days prior to expiry date

Issue 3. Certified since 6 October 2015

Authorised by

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

21HC 22000 2018 0421

Page 1 of 1



FOR REFERENCE



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.htm. Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-products/certified-client-directory>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.